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Onderwerp Johan Cruijff College

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting
in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein bestuur

PortefeuiItehouder B&W

Schriftelijke vraag

Onlangs vierde het Johan Cruijff College in Roosendaal haar 10 jarig bestaan. Mooi
dat een school met deze kwaliteiten zich in Roosendaal heeft gevestigd. Nog mooier
als we als Roosendalers hier trots op zijn en dat ook benoemen.

Bij deze viering was aanwezig oud burgemeester Peter van de Velde en ook waren
de wethouders van Etten-Leur, Breda en Roosendaal met in hun portefeuille sport,
uitgenodigd. Wat doet Roosendaal?
Zij sturen de wethouder van onderwijs. Niets ten nadele van deze wethouder maar
onderwijs is op dit college een tweede "poot" en als eerste is het toch de sport.

Ook wethouder Verbraak leek dat te beseffen door het Johan Cruijff College een
pareltje te noemen. Misschien wel logisch als we bedenken dat de bijdrage aan
"Deltalent" vanuit de gemeenten Etten-Leur en Breda samen met "Deltalent" wordt
gefinancierd om topsport in de regio te ontwikkelen. Volgens enkele tweets ook een
voornemen, meer topsport in Roosendaal, van wethouder Theunis.

ln diezelfde week horen wij dat er een overeenkomst gesloten zou zijn met het
CIOS, uit Goes, voor een hybríde opleiding in Roosendaal. De Nieuwe Democraten
vragen zich af of daarover eerder contact is geweest met de opleiding in eigen
gemeente, zo nee waarom niet?

Een voorbeeld van samenwerking had kunnen zijn de judo-school, waar een van de
leerlingen van het Johan Cruijff College gratis les geeft aan Turkse en Marokkaanse
meisjes. Niet de minste zetzich in voor Roosendaal, maar de Nederlandse en
Marokkaanse judokampioen verzorgt de lessen.

Ja, een pareltje! Dat we verder uÍt moeten bouwen vinden de Nieuwe Democraten
Dat kan door stagiaires te plaatsen bij onder andere het project'Jongeren in
beweging".
Waarom is dit nog niet gedaan?

Kortom, waarom zijn er zo weinig toenaderingen tussen de gemeente, "Deltalent" en
het "Johan Cruijff College"? Hoe denkt de wethouder zijn verantwoordelijkheid



gestalte te geven als het gaat om sporten voor ouderen, sporten voor jongeren en
het koesteren van het pareltje dat "Johan Cruijff college" heet?

Graag stellen wij de volgende vragen:
1.Op welke wijze en hoe vaak is er overleg met het Johan Cruijff College en wat zijn

de uitkomsten hiervan?
2.Wat vindt het college van een mogelijke betrokkenheid van het Johan Cruijff

College bij de promotie van topsport in Roosendaal?
3.Op welke wijze is er samenwerking voorbereid dan wel mogelijk met het project

"Jongeren in Beweging?"
4.Welke rol gaat het college spelen om te komen tot samenwerking tussen

gemeente, Deltalent en het Johan Cruijff College?
5.Wat bedoelt het college precies met de opmerking van de wethouder dat het

Johan Cruijff College een pareltje is?

Met vriendelijke groeten,

Nieuwe Democraten,

Ton Schijvenaars

Wij beantwoorden deze vragen als volgt:
1. Er is overleg tussen het Johan Cruijff College en de gemeente. Dit overleg heeft

niet een vaste frequentie. De inhoud van de gesprekken varieert. De uitkomst is
dat beide gesprekspartners geinformeerd zijn over elkaars activiteiten en dat
moge I ij khede n tot ve rsterki n g zijn o nd erzocht.

2. lndien er promotie voor topsport in Roosendaal gaat plaatsvinden kan het
College zich voorstellen dat contact wordt gezocht met het Johan Cruijff College.

3. Namens de gemeente verzorgt Sportservice Noord-Brabant het
activiteitenaanbod op de schoolsportvereniging van basisschool De Appel.
Onderdeel daarvan zijn activiteiten die onder regie van Sportservice Noord-
Brabant worden aangeboden vanuit het project'Jongeren in Beweging'van
Deltalent.

4. Er is op dit moment vanuit de gemeente geen aanleiding om de relatie die de
gemeente met het Johan Cruijff College en Deltalent heeft te herzien. Mocht één
van de betrokken organisaties daar anders over denken dan gaan wij graag met
ze in gesprek.

5. Wethouder Verbraak heeft het Johan Cruijff College daarmee complimenten
gegeven voor het feit dat het Johan Cruijff College zich de afgelopen 10 jaar
heeft ontwikkeld tot een volwassen MBO-opleiding voor topsporttalenten en dat
het Johan Cruijff College vele talenten heeft voortgebracht.

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theuni Hans ra
rWethouder sport Wetho


